
Protokół Nr III/06
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 6 grudnia 2006 roku 

Otwarcie obrad – godz. 1310

Zamknięcie obrad – godz. 1405

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości.

Ad. 2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne – w sesji uczestniczyło 
11 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Przewodniczący RM – poprosił o zgłaszanie kandydatur na sekretarza obrad, w związku z nieobecnością r. S. 
Radomińskiej.

B. Kopalko – zgłosiła kandydaturę r. F. Majdaka, który wyraził zgodę.

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Przystąpiono do głosowania na powołaniem r. F. Majdaka na sekretarza obrad:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 4

Przewodniczący RM – zapytał  czy są uwagi  i  propozycje dotyczące dostarczonego radnym porządku obrad 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz – wniósł o wprowadzenie do porządku obrad DRUKU NR 2 w sprawie przystąpienia Gminy Radków do 
Stowarzyszenia Gmin Ziemi Kłodzkiej oraz przedstawił uzasadnienie tego wniosku.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z  uwzględnieniem  propozycji 
zgłoszonej przez Burmistrza:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5

Burmistrz – złożył sprawozdanie o stanie gminy (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 6

Przewodniczący RM – poprosił wszystkich o powstanie a Burmistrza Bednarczyka o odczytanie roty i o złożenie 
ślubowania.

J. Bednarczyk – złożył ślubowanie wobec Rady Miejskiej w Radkowie.

Przewodniczący RM – pogratulował Burmistrzowi wyboru oraz wręczył kwiaty.



M. Jagódka Wicestarosta Powiatu Kłodzkiego – w imieniu władz powiatu kłodzkiego złożył Burmistrzowi Janowi 
Bednarczykowi  serdeczne  gratulacje  a  następnie  przedstawił  informacje  dotyczące  planowanych  zamierzeń 
władz powiatu kłodzkiego.

Burmistrz – podziękował Wicestaroście za przybycie na obrady Rady Miejskiej oraz poinformował, że liczy na 
współpracę Gminy Radków ze Starostwem Powiatowym w Kłodzku.

O godz. 1339 liczba radnych zwiększyła się do 12 – w sesji uczestniczył r. B. Kuczyński.

O godz. 1340 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1350.

Po przerwie w sesji uczestniczyło 11 radnych – na sali obrad nie był obecny r. A. Kukurba.
 
Ad. 7

DRUK NR 1 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Radków 

Przewodniczący RM – poinformował, że uchwała uwzględnia wynagrodzenie poziomie sprzed 4 lat oraz wyjaśnił, 
że  podjęcie  uchwały  jest  konieczne  ze  względów  prawnych.  Następnie  Przewodniczący  RM  omówił 
poszczególne  składniki  wynagrodzenia  Burmistrza,  po  czym  otworzył  dyskusję  w  sprawie  przedmiotowego 
projektu uchwały.

Nikt nie wyraził woli zabrania głosu.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 w sprawie przystąpienia Gminy Radków do Stowarzyszenia Gmin Ziemi Kłodzkiej

Nie wniesiono uwag do przedmiotowego projektu uchwały i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem.
Głosowało 11 radnych:   za – 11   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 8

Przewodniczący RM – odczytał pismo Burmistrza złożone na jego ręce dotyczące wniosku w sprawie tego aby 
sesje odbywały się o godz. 1500 i jego sprzeczności ze Statutem Gminy oraz stwierdził, że uznaje wniosek za 
nieważny, a także zadeklarował, że ze swojej strony będzie postępował tak aby stosownie do możliwości sesje 
odbywały się w godzinach popołudniowych. 

Ad. 9

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął III sesję Rady Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała:
Joanna Rakowska


